



NATIONAL CAPITAL COMMISSION
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

TENDER ADDENDUM

Universal Access Ramp for the Rideau Canal Skateway
NCC tender file # LW138
January 29, 2020

ADDENDUM NO : 2

ADDENDA À LA SOUMISSION

Nouvelle rampe à accès universel pour la patinoire du canal Rideau
Dossier de soumission de la CCN no. LW 138
le 29 janvier 2020
ADDENDA NO: 2

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents :

1. REQUEST FOR INFORMATION

Q1. For the Lomax rubber mats the drawings call for 1220 mm (48") wide, they are only produced 43 5/8" wide. Is 43 5/8" an acceptable width?

A1. The mats must cover the entire walking surface of the ramp.

Q2. In note 4 on drawing G1 it says that "The contractor is responsible to fabricate, deliver, and assemble both structures. Assembly shall be completed such that each ramp section, platform section, transition section, support frame, etc. are properly erected." Do we need to mock up the whole structure so all the units bolt to each other or just make sure each platform or support structure is assembled?

Q1. Ramp must be fully assembled for inspection by NCC project manager prior to delivery.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat:

1. DEMANDE D'INFORMATION

Q1. Pour les tapis en caoutchouc Lomax, les dessins demandent 1220 mm (48") de large, ils ne sont produits que 43 5/8" de large. 43 5/8 "est-elle une largeur acceptable ?

R1. Les tapis doivent couvrir toute la surface de marche de la rampe.

Q2. Dans la note 4 du dessin G1, il est indiqué que «L'entrepreneur est responsable de la fabrication, de la livraison et de l'assemblage des deux structures. L'assemblage doit être terminé de manière à ce que chaque section de rampe, section de plate-forme, section de transition, cadre de support, etc. soit correctement érigée. Avons-nous besoin de monter l'ensemble de la structure pour que toutes les unités se boulonnent les unes aux autres ou simplement de nous assurer que chaque plate-forme ou structure de support est assemblée?

R2. La rampe doit être entièrement assemblée pour inspection par le gestionnaire de projet de la CCN avant la livraison.

Lana Wilson
Senior Contract Officer
Procurement Services

Lana Wilson
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement